Minulý čas prostý (Past simple)
Tvoření:
a) pravidelná slovesa 
– tvoří se přidáním koncovky –ed k infinitivu – např. work + ed = worked
- ve všech osobách je stejný tvar!!!
I worked
you worked
he/she/it worked
we worked
you worked
they worked
- pozor!!! – v češtině řekneme „já jsem pracoval“ – v angličtině se už nedává tvar slovesa „být“
 - podívej se na první a druhou osobu jednotného a množného čísla
	já jsem pracoval = I am worked
	my jsme pracovali = we are worked

	ty jsi pracoval = you are worked
	vy jste pracovali = you are worked

	
	


· další příklady pravidelných sloves:
·  help (min. č. = helped)
· chase (min. čas = chased)
·  open (min. čas = opened)
·  watch (min. čas = watched)
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b) nepravidelná slovesa
· u těchto sloves se musíme tvary v minulého času naučit!!!!
Např.:
see – saw
go – went 
swim – swam 
I saw a dolphin. = Viděl jsem delfína.
You swam in the lake. = Ty jsi plaval v jezeře.
He went to the beach. = On šel na pláž.
